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Ljubljana - Casino Ljubljana bo, kot
vse kaže, končal v stečajnem postop-
ku. Na včerajšnji skupščini namreč
delničarji niso podprli predloga o do-
kapitalizaciji družbe s konverzijo ter-
jatev v višini 4,8 milijona evrov in
p redloga o odobrenem kapitalu v viši-
ni dveh milijonov evrov. Po drugi stra-
ni je bila na skupščini potrjena izred-
na revizija poslovanja družbe, od leta
2005 do leta 2008, ki je odkrila nekate-
re vprašljive posle. Hkrati je bil izgla-
sovan tudi predlog, da se mora v roku
šestih mesecev vložiti tožba proti or-
ganom vodenja in nadzora, ki so imeli
mandat v obdobju, ki je bil predmet
izredne revizije. Tožba bo vložena za
povrnitev škode v zvezi z vodenjem
posameznih poslov družbe.

Vse odločitve skupščine je 52 od-
stotkov delničarjev, ki so imeli glaso-
valne pravice, in sicer Kapitalska

družba (Kad), Slovenska odškodnin-
ska družba (Sod), Hit in Mestna obči-
na Ljubljana, sprejelo soglasno. Skup-
ščine se je udeležil tudi pooblaščenec
avstrijskega podjetja USB hoteli, ki je
48-odsotni lastnik družbe. Ker pa ima
USB v lasti prednostne delnice, ki
nimajo glasovalne pravice, dokler
podjetje posluje z izgubo, na skupšči-
ni ni smel glasovati.

VKadu, kije z dobrim 48-odsotnim
lastniškim deležem največji lastnik
Casinoja Ljubljana, razlagajo, da so v
preteklosti že večkrat sodelovali pri
dokapitalizaciji družbe, pri čemer pa
niso bili doseženi načrtovani sanacij-
ski cilji. Mimogrede, v zadnjih dveh
letih je država prek Kada, Soda in Hita
v Casino Ljubljana vložila že 12 mili-
jonov evrov. Predlogadokapitalizacije
pa v Kadu niso podprli, ker ima Casi-
no Ljubljana preveč dolgov in posluje
preslabo, da bi ga rešila le konverzija
terjatev. Uprava družbe tudi ni našla
investitorja, ki bil pripravljen hkrati s
konverzijo terjatev v družbo vložiti

svež kapital, dodajajo v Kadu.
Začasna predsednica uprave Casi-

noja Ljubljana Barbara Gunčar kljub
razpletu skupščine še vedno upa, da z
družbo še ni konec. Za zdaj še ne
namerava predlagati stečajnega pos-
topka. »Najprej bom poskusila dose-
či, da se lastniki sestanejo s možnima
investitorjema, ki sta v Casino Lju-
bljana pripravljena vložiti svež kapi-
tal. To sta podjetje Onisac (v lasti
Sergeja Racmana, op. p.), ki upravlja
Casino Rio, in neko rusko podjetje,«
pravi Gunčarjeva.

V Casinoju Ljubljana je redno za-
poslenih okoli 70 delavcev, poleg tega
pa ima družba še okoli 50 honorarnih
sodelavcev in študentov. Za komentar
o včerajšnjem razpletu skupščine
smo želeli vprašati predsednika sindi-
kata Aljošo Studena, vendar je bil
nedosegljiv.
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